
Лајчак  се  сусрео  са
Садовићем;  забринут  због
дешавања  у  Министарству
безбједности

Високи  представник  и  специјални  представник  ЕУ,  Мирослав
Лајчак,  срео  се  данас  са  министром  безбједности,  Тариком
Садовићем,  како  би  разговарали  о  раду  Министарства
безбједности,  те  функционисању  Савјета  министара.

Високи представник и специјални представник ЕУ јасно је ставио
до знања да је забринут дешавањима у Министарству безбједности
те да од министра Садовића очекује да подржи и дух и слово
закона Босне и Херцеговине.

«Како  се  од  Министарства  безбједности  очекује  да  има
одлучујућу административну улогу у будућој реформи полиције,
од  суштинског  је  значаја  да  ово  Министарство  ужива  пуно
повјерење свих који живе у  Босни и Херцеговини,» изјавио је.

Високи  представник  и  специјални  представник  ЕУ  је  такође
подсјетио  министра  Садовића  на  то  да  он  као  замјеник
предсједавајућег Савјета министара сноси значајну одговорност
за ефикасно функционисање те институције.

«Даљње олакшавање визног режима са Европском унијом и другим
државама ће у великој мјери зависити о томе да ли је министар
у стању провести оштре мјере које су потребне у овој области,
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то је веома важно за услове из области правосуђа и унутрашњих
послова које је поставила Европска унија,» изјавио је високи
представник и специјални представник ЕУ.


